
Zápis z 3. setkání žákovského parlamentu 14.12. 2012   

 

Program: 1. Zhodnocení letošních akcí 

                 2. Plánované akce 

                 3. Připomínky členů parlamentu      

1. Podzimní výstava proběhla v pořádku. Mikuláš ve škole a ve školce proběhl také 
v pořádku až na to že Mikuláš by měl víc mluvit! Padl návrh, že by mohl Mikuláš jít i 
na 2. Stupeň, ale p. ředitelka nám to vysvětlila. 

2. Připravujeme Zpívání v kostele pro obec Strupčice, letos poprvé i pro obec malé 
Březno. 

3. Školní parlament navrhuje ředitelce školy zřídit skříňku na ztráty a nálezy.  
                       

Přítomni: Tomáš Pěnkava  

                  Jakub Vrbka 

                 Tomáš Hrubeš 

                 Kristýna Bůlfinková 

                 Martin Plaček 

                 Aneta Lingrová 

                 Viktorie Burianová 

                 Karolína Bůlfinková 

 

Neomluveni: Danil Štochl 

 

Omluveni: Ondřej Vrbka 

                  Pavel Račkovič 

 

Zapsala Viktorie Burianová               

Ve Strupčicích  14. 12. 2012                       


